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1. Mötet öppnades 

Anna hälsade alla välkomna och mötet öppnades.  

2. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

3. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 13 mars 2024 har den 10 april 2024 godkänts per 

capsulam. Även detta protokoll ska godkännas av parterna per capsulam. 

4. Information från ordförande 

Anna informerade om sitt uppdrag och roll som ersättare för ordförande. Beredning 

pågår avseende tillsättandet av en ordinarie ordförande och att sekretariatet har i 

uppdrag att informera parterna så snart en ordinarie ordförande är utsedd. 

5. Information för övriga parter 

Christoffer informerade om att Lund har ett bra samarbete med Malmö inför lokalisering 

av arbetsplatser så att regionens attraktivitet ökar samt att 40 procent av regionens 

bostadsbyggande förra året återfinns i Lund.  

6. Godkännande av Årsrapport 2024 

Anna noterade att kommunen fram till utgången av 2024 har byggt drygt 10 000 bostäder 

och att i och med årets inrapportering är 67 procent av bostadsåtagandet uppfyllt. 

Styrelsen godkände Årsrapport 2024 för Ramavtal 10 – Lund. 

7. Information från Lunds kommun och Region Skåne om spårvägen  

Maria informerade om att spårvägen under 2024 hade en 94 procentig punktlighet samt 

att punktligheten hittills under 2025 ligger på 95 procent. Spårvägen har fortsatt högt 

antal resande och resandet fortsätter att öka. De inkörningsproblem som fanns vid 

trafikstarten är sedan tidigare åtgärdade och under 2024 var trafikeringen stabil.   

Christoffer informerade om att staden anordnar flera studiebesök per år för kommuner 

runt om i landet som är intresserade av både spårvägen och omkringliggande 

samhällsbygge. Lunds kommun använder sig av värdeåterföring från både aktörer 

ansvariga för befintlig bebyggelse vilka avser utveckla sina fastigheter och från nya 
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aktörer som avser att etablera nya fastigheter samt att kommunen har goda erfarenheter 

av värdeåterföring.   

Maria informerade om att det även finns internationellt intresse av spårvägen och den 

samhällsutveckling som skett utmed linjen från centrala Lund upp till ESS.  

Christoffer informerade om att vissa brister i anläggningen har noterats i elförsörjning 

under året och för närvarande pågår arbete i samverkan med bland annat Skånetrafiken 

för att åtgärda bristen.  

8. Information från Lunds kommun om bostadsbyggandet och cykelobjekten  

Christoffer informerade om att staden inte ser någon oro utan kommer kunna färdigställa 

bostadsåtagandet i tid. Utvecklingen av Brunnhög går framåt och området växer fram 

successivt. I Brunnshög bor redan idag cirka 2 000 invånare. Under 2024 inleddes 

byggnation av stadsdelen Västerbron efter att industriområdet avvecklats och sanerats. 

Målsättningen med den nya stadsdelen är att skapa 3 000 – 4 000 bostäder under en 

period om cirka 20 år.  

Christoffer informerade om att nu finns förutsättningar att se över de kvarstående 

cykelobjekten inom ramen för det arbete som nu startat runt Lunds C.   

9. Övriga frågor  

Inga övriga frågor.  

10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum under mars 2026 då bland annat årsrapporten ska tas upp för 

godkännande. Sekretariatet skickar ut kallelse under hösten.  

11. Avslutning 

Ordförande tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 

 
Anna Wildt-Persson 

Ersättare för Ordförande 
 

 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare 
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